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3. HOW TO CHECK OUT CONTENTS IN "TRAINING COURSES" 3. 投融讲堂内容查看与分享
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网站首页“投融讲堂”栏目内，会进行平台培训相关信息的分享，您可点击感兴趣的内容进行查看。

Email  szsi_v-next@szse.cn  if you want to share your resources on the “Training Courses”section, either in the form 
of video or word file.

如果您希望分享与培训课程相关的信息，可将内容发送至szsi_v-next@szse.cn，审核通过后，您的分享将在该区域进行展
示。

To:

Subject:

szsi_v-next@szse.cn

Content：

Send
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Click “Countries” on homepage, you can view basic information about countries in V-Next nextwork with enterprise list.

网站首页点击“国家专区”，即可查看不同国家的基本介绍、项目概览等内容。
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4. HOW DO I SEARCH AND UPLOAD CONTENTS IN THE "COUNTRIES" SECTION? 4. 国家专区内容查看与上传

If you want to share relevant contents of a specific country, such as preferential policy and capital market trend, please 
email  szsi_v-next@szse.cn sevnI .defiirev si ti ecno noitces ”snoigeR/seirtnuoC“ eht ni deyalpsid eb lliw erahs ruoY -
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如果您希望分享某个国家的相关信息，如优惠政策、投融资市场概况等，可将内容发送至szsi_v-next@szse.cn，审核通过
后，您分享的内容将在此区域进行展示。届时，如果投资人想进一步了解您分享的内容，会通过私信的方式与您取得联系。
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2. Click the listed company’s logo to view the company introduction, expected cooperation, company video and so on. If 
you are willing to further connect with the company, fill in your contact information on the webpage, we will help you 
build the connection.

点击上市公司图标，即可查看上市公司介绍、合作需求和公司视频等，若您期望与该上市公司合作，可在本页面提交您的联系信
息，业务人员会为您对接。

5. About Overseas Listed Company Information Page 5. 境外上市公司专区内容查看与分享
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V-Next Platform of Shenzhen Stock Exchange
深交所创新创业投融资服务平台

www.v-next.cn

szsi_v-next@szse.cn


